

ဘုရားသခင်ကိုကြောက်ရွံ့ခြင်း၏ မြင့်မြတ်သောအခွင့်ထူးနှင့် တာဝန်

The Sacred Privilege & Duty of Fearing God

ကျွန်ုပ်တို့သည် ကြောက်လန့်မှုနှင့် ထိတ်လန့်ခြင်းများစွာဖြင့် ပြုလဲနေသောကမ္ဘာတွင် နေထိုင်ကြသည်။ လူတွေမှာ phobias သို့မဟုတ် ဆင်ခြင်တုံတရားမဲ့တဲ့ ကြောက်စိတ်တွေ အများကြီးရှိကြပြီး တော်တော်များများက အဲဒါကြောက်စိတ်တွေကြောင့် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ခက်ခဲမှုပြဿနာများနှင့် ရင်ဆိုင်ကြရသည်။



အဲဒီအထဲက အယောက် 50 လောက်က ကြောက်လန့်မှုနှင့်ပတ်သက်သော အကြောင်း တခါဖတ်ဖူးပြီး ၎င်း၌ပါဝင်သော ကြောက်စိတ်တွေမှာ claustrophobia (ကန့်သတ်ထား တဲ့နေရာတွေကိုကြောက်ခြင်း), phobophobia (အလွန်ကြောက်လန့်ခြင်း), acrophobia (အမြင့်ကို ကြောက်ခြင်း), aquaphobia (ရေကိုကြောက်ခြင်း), necrophobia (အသေကောင်ကိုကြောက်ခြင်း)၊ Brontophobia (မိုးခြိမ်းသံကိုကြောက်ခြင်း)၊ xenophobia (သူ့စိမ်းများကိုကြောက်ခြင်း)၊ ailurophobia (အကြောက်တရားလွန်ခြင်း) နှင့်အခြားသောအရာများဖြစ်သည်။ စိတ်ကျန်းမာရေး ဆရာဝန်များနှင့် အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်များသည် လူများ၏ စိတ်ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ စိုးရိမ်မှုများ အတွက် စိတ်ကျန်းမာရေးဆေးခန်းများတွင် ဤအစွဲအလမ်းကြီးသော အကြောက်တရားများနှင့် ကြောက်ရွံ့မှုများကို စင်္ကာပူတွင် ပိုမိုတွေ့မြင်နေရပါသည်။ သို့သော် ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့အား ကြောက်တတ်သော စိတ်သဘောကို ပေးသည်မဟုတ် (၂တိ ၁:၇)။ သို့သော် ကျွန်ုပ်တို့သည် သတိထားရမည့်အရာဖြစ်သည့် ကျန်းမာသောပုံစံဖြင့် ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့ရမည်ဟုဆိုသည်။ ရှောလမုန်က Psa 111:10 တွင်ဖော်ပြထားသည် - 'ထာဝရဘုရားကို ကြောက်ရွံ့သော သဘောသည် ပညာ၏ အချုပ်အခြာဖြစ်၏။ ပညတ်တော်တို့ကို စောင့်ရှောက်သမျှသော သူတို့သည် ကောင်းသောဉာဏ် ရှိကြ၏။ ဂုဏ်အသရေတော်သည် အစဉ်အမြဲ တည် သတည်း။'

အဆိုးမြင်ခြင်းမှ ကင်းဝေးပြီး ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့ခြင်းသည် ကျန်းမာသန်ရှင်းသည် (Psa 19:9)။ ၎င်းသည် ဘုရားသခင်နှင့် သင့်လျော်သောဆက်ဆံရေးတစ်ခု၏ အခြေခံဖြစ်သည်။ ယောရှု ၂၄:၁၄ က၊ 'ယခုမှာ ထာဝရဘုရားကို ကြောက်ရွံ့၍ ကြည်ဖြူ ခြင်း၊ သစ္စာစောင့်ခြင်းနှင့်တကွ ဝတ်ပြုကြလော့။ မြစ်ကြီး တဘက်၌၎င်း၊ အဲဂုတ္တုပြည်၌၎င်း၊ ဘိုးဘေးတို့ဝတ်ပြု သော

ဘုရားများကို ပယ်၍ ထာဝရဘုရားကိုသာ ဝတ်ပြု ကြလော့။’ Pro 8:13 တွင် ရှော့လမုန်က ‘ထာဝရဘုရားကို ကြောက်ရွံ့သောသဘောကား၊ ဒုစရိုက်ကိုမုန်းသောသဘောတည်း။ မာနထောင်လွှား ခြင်း၊ စော်ကားခြင်း၊ မကောင်းသော လမ်းသို့လိုက်ခြင်း၊ ကောက်သောစကား ဖြင့်ပြောဆိုခြင်းတို့ကို ငါမုန်း၏။’

သမ္မာကျမ်းစာတွင် မကြာခဏဆိုသလို၊ ထာဝရဘုရားကိုကြောက်ရွံ့ခြင်းသည် ရုပ်တုကိုးကွယ်ခြင်းနှင့် ဆန့်ကျင်ဘက်ဖြစ်သည်။ တရားဟောရာ ၆:၁၃-၁၄ က၊ ‘သင်၏ဘုရားသခင် ထာဝရဘုရားကို ကြောက် ရွံ့ရမည်။ ထိုဘုရားသခင်ကိုသာ ဝတ်ပြုရမည်။ နာမ တော်အားဖြင့်လည်း ကျိန်ဆိုခြင်းကိုပြုရမည်။ အခြားတပါးသောဘုရား၊ သင့်ပတ်လည်၌ နေသော လူမျိုးတို့၏ ဘုရားကို မဆည်းမကပ်ရ။’ လူတို့သည် အခြားဘုရားများထက် ကိုယ်တော်ကို အစေခံသကဲ့သို့ ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့ကြရမည်။ ဟေဗြဲကျမ်းစာရေးဆရာက ဟေဗြဲ ၁၂:၂၈-၂၉ တွင် ‘ထိုကြောင့်၊ ငါတို့သည်မလှုပ်နိုင်သောနိုင်ငံကိုရသည်ဖြစ်၍၊ ခန့်ညားကြောက်ရွံ့သောသဘောနှင့် ဘုရားသခင်ကို လျှောက်ပတ်စွာ ဝတ်ပြုနိုင်မည်အကြောင်း၊ ကျေးဇူးတော်ကို စွဲလမ်းကြကုန်အံ့။ ငါတို့ ဘုရားသခင်သည် လောင်သောမီးဖြစ်တော်မူ၏။’ ဘုရားသခင်ကိုကြောက်ရွံ့ခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝတ်ပြုခြင်းနှင့် ဘုရားသခင်၏ဘဏ္ဍာစိုးအပေါ် အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိသည်။ ၁ ဓမ္မရာဇဝင် ၁၂:၂၄ တွင် ရှမ္မေလက ဤသို့ဆိုသည်- ‘သို့ရာတွင် ထာဝရဘုရားကို ကြောက်ရွံ့၍ သစ္စာနှင့်တကွ စိတ်နှလုံးအကြွင်းမဲ့ ဝတ်ပြုကြလော့။ သင်တို့အဘို့ အဘယ်မျှလောက် ပြုတော်မူပြီးသည်တို အောက်မေ့ကြလော့။’

သူ့ကို ကြောက်ရွံ့သောသူတို့ကို ထာဝရဘုရား နှစ်သက်တော်မူ၏။ (Psa 147:11) ရှော့လမုန်က ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့သောသူတို့သည် ကောင်းသောအကျိုးကိုခံရမည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့အား အာမခံခဲ့သည် (ဒေ ၈:၁၂)။ ကော်နေလိယသည် ပြန်လည်မွေးဖွားခြင်းနှင့် တူညီသော ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့ခြင်းကြောင့် မိသားစုတစ်ခုလုံးနှင့်အတူ ကျေးဇူးတော်ဖြင့် ကယ်တင်ခြင်းခံရသည် (တမန်တော် 10:1)။ ဖာရောဘုရင်ထက်



ဘုရားသခင် ကိုကြောက်ရွံ့ပြီး မွေးကင်းစကလေး ငယ်များကို သတ်ရန်ငြင်းဆန်သော ဟေဗြဲသားဖွား ဆရာမများသည် ဘုရားသခင်၏ကောင်းချီးများကို ကိုယ်တိုင်ခံစားခဲ့ကြသည် (ထွက်မြောက်ရာ ၁:၁၅-၂၁)။ ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့ခြင်းသည် သူ့ရှေ့

တော်၌ မှန်ကန်သောအရာကို လုပ်ဆောင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ကို ကူညီပေးသည်။

ဘုရားသခင်ကိုကြောက်ရွံ့ခြင်း၏ရလဒ်

ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့သော သူတို့သည် အပြစ်ကိုရှောင်၍ သန့်ရှင်းခြင်း၊ ဖြောင့်မတ်ခြင်း၌ ကြီးထွားကြလိမ့်မည်။ ၂ ကော ၇:၁ က၊ ‘ထိုကြောင့်ချစ်သူတို့၊ ထိုဂတိတော်များနှင့် ငါတို့သည်ဆိုင်ကြသည်ဖြစ်၍၊ ကိုယ်ခန္ဓာ၏ အညစ်အကြေး၊ စိတ်ဝိညာဉ်၏ အညစ်အကြေးရှိသမျှ တို့နှင့် ကိုယ်ကိုကိုယ်ကင်းစင်စေလျက်၊ ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့၍ သန့်ရှင်းခြင်းပါရမီနှင့် ပြည့်စုံကြကုန်အံ့။’ ဘုရားသခင်ကို နှစ်သက်ခြင်း၊ နာခံခြင်း၊ အရှိအသေပြုခြင်း နှင့် ဘုရားသခင်ကိုကြောက်ရွံ့သောသူ၏ ဝမ်းမြောက်ခြင်းဖြစ်သည့် သန့်ရှင်းခြင်း၌ ကြီးထွားရန် ဆန္ဒရှိပါ။ ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့သူတို့သည် နိမ့်ချကြပြီး ဝိညာဉ်ရေးရာ ဦးဆောင်မှုအောက်၌ အသက်တာအပ်နှံရန် ပြဿနာမရှိပါ။ ဧဖက် ၅:၂၁ က၊ ‘ခရစ်တော်ကို ခန့်ညားသောအားဖြင့်၊ အချင်းချင်း တယောက်အောက်တယောက်ကိုယ်ကို နိမ့်ချလျက် နေကြလော့။’ ပြဿနာများမှာ မာန်မာန၊ ဘုရားသခင်ကို မကြောက်ရွံ့ခြင်းနှင့် ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်ကို မနာခံခြင်းတို့ ဖြစ်သည်။

ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့သော သူတို့သည် ဂရုတစိုက်နှင့် လေးစားစွာ အသက်ရှင်ကြလိမ့်မည်။ ၁ ပေ ၁:၁၇ က၊ ‘လူမျက်နှာကိုမငဲ့၊ ခပ်သိမ်းသောသူတို့၏ အကျင့်အတိုင်း စီရင်တော်မူသော ခမည်းတော်ကို သင်တို့သည် ဆုတောင်းကိုးကွယ်လျှင်၊ ဧည့်သည်ဖြစ်စဉ် ကာလပတ်လုံး ကြောက် ရွံ့သောစိတ်နှင့် ကျင့်နေကြ လော့။’ ရှောလမုန်သည် ကျွန်ုပ်တို့အား သမ္မာသတိရှိသောအကြံဉာဏ်ကို ဒေသနာ ၁၂:၁၃-၁၄ တွင် နိဂုံးချုပ်ဖော်ပြထားသည်- ‘အချုပ်အခြာစကားဟူမူကား၊ ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့၍၊ ပညတ်တော်တို့ကို စောင့်ရှောက်လော့။ ဤရွှေ့ကား၊ လူနှင့်ဆိုင်သော အမှုအရာအလုံးအစုံတို့ကို ချုပ်ခြာသတည်း။ အကြောင်းမူကား၊ ဘုရားသခင်သည် ခပ်သိမ်း သော ဝှက်ထားခြင်းမှစ၍၊ အလုံးစုံသောအမှု၊ ကောင်း မကောင်းရှိသမျှတို့ကို စစ်ကြော၍၊ တရားသဖြင့် စီရင် တော်မူလတံ့သတည်း။’

ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့သောသူတို့သည် ဘုရားသခင်အပေါ် ၎င်းတို့၏ တာဝန်ခံမှုကို သတိပြုကြပြီး သူတို့၏ ခေါ်ခြင်းနှင့်အညီ အသက်တာကို ဆက်ကပ်ကာ သခင်ဘုရားရှေ့တော်၌ ထိုက်တန်စွာ လျှောက်လှမ်းကြသည်။ 1Kgs 18:3,4,12 တွင်၊ ဩဗဒိသည် ထာဝရဘုရားကို အလွန်ကြောက်ရွံ့သောကြောင့်၊ မှန်ကန်သောအမှုကိုပြု၍ ဘုရားသခင်၏ပရောဖက်တစ်ရာတို့ကို ဂူနှစ်ခု၌ ဝှက်ထား၍ စားစရာများကို ပေးတော်မူ၏။ သူ၏ ဘုရားသခင်ကိုကြောက်ရွံ့ခြင်းက

သူတို့ကို ရဲစွမ်းသတ္တိနှင့် ခွန်အားဖြင့် ဘုရားသခင်ကို အစေခံစေသည့်အတွက် ဘုရားသခင်က သူ့ကို ဆုချခဲ့သည်။



ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့သော သူတို့သည် စိတ်ရှည်သည်းခံကာ သခင်ဘုရား၏ အချိန်ကိုလည်း စောင့်မျှော်နေရမည်ဖြစ်သည်။ ဒါဝိဒ်သည် ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့ပြီး ရှောလု၏အသက်ကို သူ့လက်သို့ မအပ်ခဲ့ပေ (၁ရာ ၂၄:၄-၆)။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်ကိုကြောက်ရွံ့သောစိတ်ဖြင့် နေ့စဉ်လျှောက်လှမ်းရမည် (ကော ၃:၂၂)။ ဘုရားသခင်တစ်ပါးတည်းသာလျှင် အရာခပ်သိမ်းအပေါ် အချုပ်အခြာအာဏာဖြစ်ကြောင်း အသိအမှတ်ပြုသည်။ ယုံကြည်သူတွေရဲ့ ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့ခြင်းသည် အဆိုးမြင်ရောဂါမဟုတ်သော်လည်း ကျွန်ုပ်တို့၏အပြုအမူသည် အနန္တတန်ခိုးရှင်ဘုရားသခင်ရှေ့တွင် လက်တွေ့ကျပြီး ရိုသေလေးစားမှုတစ်ခုဖြစ်သည်။

နိဂုံး

အသုံးမဝင်သော အကြောက်တရားများစွာရှိတဲ့ ကမ္ဘာမှာ ဘုရားသခင်ကြောက်ရွံ့မှုကို မွေးမြူပြီး ခရစ်ယာန်အသက်တာရဲ့ အရေးကြီးသော ကဏ္ဍမှာကြီးထွားဖို့ ဆုတောင်းရင်း သင်ယူကြပါစို့။ အာဗြဟံ၊ ယောဘ၊ ကော်နေလိ တို့သည် ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့ပြီး သူ့ကို သစ္စာရှိရှိနှင့် ရိုသေစွာ အစေခံများကဲ့သို့ ဖြစ်ဖို့သင်ယူပါ။ တရားသူကြီးများလက်ထက်တွင် လူများသည် ဘုရားသခင်ကိုကြောက်ရွံ့ခြင်းမရှိသောကြောင့် သူတို့၏မျက်စိအောက်တွင် မှန်သည်ဟုထင်သော အရာကို လုပ်ဆောင်ခဲ့ကြသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ထာဝရဘုရားကို ကြောက်ရွံ့ခြင်း၌ ကြီးထွားခြင်းငှါ သင်ယူရမည်။ Psa 128:1 က၊ 'ထာဝရဘုရားကို ကြောက်ရွံ့၍၊ လမ်းခရီးတော် သို့ လိုက်သွားသမျှသော သူတို့သည် မင်္ဂလာရှိကြ၏။' ဟေရှာယ ၅၀:၁၀ က၊ 'သင်တို့တွင် အဘယ်သူသည် ထာဝရဘုရားကို ကြောက်ရွံ့သနည်း။ ထိုသူသည် ကိုယ်တော်ကျွန်၏ စကားသံကို နားထောင်ပါစေ။ အဘယ်သူသည် အလင်း မရှိဘဲ မှောင်မိုက်၌သွားလာသနည်း။ ထိုသူသည် ထာဝရ ဘုရား၏ နာမတော်ကို ခိုလှုံ၍၊ မိမိဘုရားသခင်ကို အမှီ ပြုပါစေ။' ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်၊ စရိုက်လက္ခဏာ၊ သူ၏တည်ရှိမှုနှင့် တန်ခိုးတော်တို့ကို စဉ်ဆက်မပြတ် သိရှိခြင်းသည် ကြောက်ရွံ့မှုတို့ကို ကျော်လွှားစေပြီး ဘုရားသခင်ကို ရိုသေလေးစားသော အသက်တာဖြင့် အသက်ရှင်နေထိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့အား ကူညီပေးမည်ဖြစ်သည်။

Rev. Dr Jack Sin
Sovereign Hope Bible-Presbyterian Church
Singapore